
Protokoll fört vid styrelsemöte med Västergötlands bridgeförbund 31 oktober 2017 

 

Närvarande: Leif Axelsson 

  Hans Brolin 

  Thomas Johansson 

  Bengt Larsson 

  Ann Ohlsson 

  Björn Westling 

 

1. Mötet öppnades. 

 

2. Bengt Larsson utsågs att justera mötets protokoll. 

 

3. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna. 

 

4. Kassören rapporterade kring distriktets ekonomi. Veteran-DM har gått bättre än budgeterat, 

medan division IV i princip följt budget. 

 

5. Division IV är färdigspelad med sammanlagt 19 startande lag i tre grupper. De tre grupperna 

vanns av Borås BA Jonas, Tidaholms BK Lars-Ove och Vårgårda BS Torgny. 

 

Följande beslut fattades om hur platser till division III fördelas. Vid fyra platser erbjuds de tre 

seriesegrarna plats i division III jämte tvåan i åttalagsgruppen som spelades i Lidköping. Om 

distriktet får en femte plats tillfaller den tvåan i sexlagsgruppen i Stenstorp/Suntak. 

 

Vid ev återbud sker förfrågningar i turordning enligt den procentuella sannolikheten att placera sig i 

respektive serie. Vid lika procentuell chans tillfrågas laget som spelat i serie med minst antal lag. 

  

Vid mötet hade endast Borås BA tackat ja till sin plats. 

 

6. Ann Ohlsson rapporterade från riksstämman. Hon berättade bl a om effekterna av EU:s 

dataskyddsförordning (GDPR), som påverkar vilken personinformation som visas på förbundets 

hemsida samt om utbildningsmaterial som förbundet tagit fram. 

 

Vid det efterföljande styrelsemötet diskuterades bl a det fortsatta arbetet med förbundets IT-system. 

Fokus ligger på implementering hos distrikt och klubbar. 

 

7. Diskussion fördes kring DM lag. En grupp har startat med tolv lag i Alingsås rapporterade 

Thomas Johansson. I Borås tror Hans Brolin på sex lag. Bengt Larsson har sex lag i 

Stenstorp/Suntak. Enligt Gullvi Högberg är det f n fyra lag i Lidköping. I Skövde arbetar Erik 

Sjöstrand för att finna ett fjärde lag, för dagen är tre lag anmälda. Störst bekymmer är det för dagen 

i Tibro där det ännu inte finns fyra lag.  

 

Utifrån de preliminära siffrorna bestämdes följande kring semifinalerna: 

- Tre lag från Stenstorp/Suntak möter tre lag från Tibro om tre finalplatser. Spelet blir i Suntak. 

- Tre lag från Lidköping möter tre lag från Skövde. Spelet blir i Lidköping. 

- Två lag från Alingsås blir direktkvalificerade för finalspel. 

- Fyra lag från Alingsås möter fyra lag från Borås om fyra finalplatser. Spelet blir i Vårgårda.  

 

8. Fråga har ställts från bl a Skara BS om det finns möjlighet att arrangera en 

tävlingsledarutbildning steg ett. VBF tar kontakt med Skara BS kring ett tänkbart datum för 

utbildning under våren. 



9. Med anledning av de förändringar som skett av bridgelagarna anser förbundet att fortbildning ska 

ske av befintliga tävlingsledare. Exakt hur detta ska ske finns ännu inte information kring varför 

frågan hänskjuts till nästa styrelsemöte. 

 

10. Nästa styrelsemöte bestämdes till 23 januari kl 18:30 i Skara. 

 

11. Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Thomas Johansson     Bengt Larsson 


